

聖三一中心幼稚園. 幼兒園
20-21 年度「校園遊踪」參觀校舍活動

Holy Trinity Centre Kindergarten & Day Nursery 2020-21 School Tours

21-22 學年預備班 (N) 及初班 (K1) 將於 5/10/2020 至 23/10/2020 開始派發報名表。為讓家長對本園的教學理念、課程及校園設施等有初步的了解，現特別舉辦「校園遊踪」參觀校舍活動。詳情請見下表：

Application forms for N class and K1 of School Year 2021/22 admission will be available from 5th to 23rd October, 2020. We offer a campus tour for parents to have better understanding on our school's objectives, mission, curriculum and facilities.

Details are as follows:

日期 Date	場次 / 時間 Session/ Time	人數 No. of Families
10/10/2020 (Sat) (已滿)	A 場(Session A) : 11:00 am – 11:45am B 場(Session B) : 11:30 am – 12:45nn	每場 20 個家庭 20 families/ session
17/10/2020 (Sat) (已滿)	C 場(Session C) : 9:30 am – 10:15 am D 場(Session D) : 10:15 am – 11:00 am	每場 20 個家庭 20 families/ session

※報名須知 Notes for registration :

1. 請致電本園 2760 0189 吳小姐或葉小姐登記，額滿即止。
Please contact Ms. Ng or Ms. Yip at 2760 0189 for registration. Limited quotas are available on a first come, first served basis.
2. 每個家庭只限 2 人(包括小朋友)。
Maximum 2 members (including the child) each family per session.
3. 由於「新型肺炎」疫情關係，每位進入校園人士均需佩戴口罩、量度體溫及進行消毒程序。
Due to the COVID-19 pandemic, parents and children must wear masks, undergo a temperature check and sanitize hands before entering our school.
4. 活動只提供廣東話導賞。
All tours will be conducted in Cantonese only.
5. 本園停車場不對外開放，已預約登記的日期及時間，不得更改，敬請原諒。
Our car park is not open to the public. Please note that we are unable to rearrange the registered schedule.